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ROMÂNIA  

JUDEȚUL PRAHOVA 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI PLOIEȘTI 

 

 

 

P R O C E S   –   V E R B A L 

al ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Ploiești, 

din data de 29 aprilie 2022 

 

 

 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei Primarului municipiului Ploiești, 

Andrei-Liviu Volosevici, nr. 2992/21.04.2022. 

 

* 

 

La ședință au participat un număr de 26 de consilieri din 27 în funcție, absentă 

fiind doamna consilier Anca-Adina Popa. 

Au fost prezenți fizic în sală 21 de consilieri: doamna Anca Agapie, domnul Costel 

Andreescu, domnul Iulian Bolocan, domnul Răzvan Enescu, domnul Nicolae-Vlad 

Frusina, domnul Cristian-Mihai Ganea, domnul Cristian-Ionel Ionescu, domnul Bogdan 

Lupu, domnul Valentin Marcu, domnul Daniel Nicodim, domnul Gheorghe Popa, 

domnul Horia-Nicolae Popovici, domnul Valentin-Răzvan Săbău, domnul Radu-

Alexandru Simionescu, domnul Gheorghe Sîrbu-Simion, domnul Alexandru Ștefan, 

doamna Nicoleta Ștefan, domnul Mihai Tonsciuc, doamna Magdalena Trofin, domnul 

Aurelian-Dumitru Tudor și domnul Robert-Ionuț Vîscan și în online 5 consilieri: domnul 

George-Sorin-Niculae Botez, domnul Dragoș-Alexandru Măchițescu, domnul Constantin 

Nemeș, domnul Paul Palaș-Alexandru și doamna Georgeta-Simona Popescu.   

 

*** 

La ședință au mai participat: 

Domnul Andrei-Liviu Volosevici - Primar 

Doamna Mihaela-Lucia Constantin - Secretar General  

 

*** 

Ședința a fost condusă de domnul consilier Gheorghe Sîrbu-Simion. 

  ***  

 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Bună ziua! Declarăm deschise lucrările ședinței ordinare de astăzi prin ascultarea 

Imnului de stat. 

*** 
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Suntem prezenți la ședința de astăzi un număr de 25 de consilieri, 19 consilieri 

prezenți în sală și 6 online. Facem prezența în online: domnul George-Sorin-Niculae 

Botez, domnul Nicolae-Vlad Frusina, domnul Dragoș-Alexandru Măchițescu, domnul 

Constantin Nemeș, domnul Paul Palaș-Alexandru și doamna Georgeta-Simona Popescu.   

* 

În afară de ordinea de zi care a fost anunțată mai avem un număr de proiecte 

suplimentare. O să dau citire la toate proiectele după care o să supun aprobării 

dumneavoastră introducerea lor pe ordinea de zi.  

S1. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 6 al Hotărârii nr. 415/05.11.2015 a 

Consiliului Local al Municipiului Ploiești privind transmiterea imobilului situat în 

Ploiești, Piața Eroilor nr. 1A în administrarea Administrației Serviciilor Sociale 

Comunitare Ploieşti, cu modificările și completările ulterioare – inițiat de consilierii 

Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan. 

S2. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 2 alin. 1 din Hotărârea 

nr.189/26.05.2021 a Consiliului Local al municipiului Ploiești privind modificarea 

anexelor la Contractele de administrare încheiate între Municipiul Ploiești și Casa de 

Cultură „I.L. Caragiale”, respectiv Spitalul de Pediatrie Ploiești – inițiat de consilierii 

Radu-Alexandru Simionescu, Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad 

Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan. 

S3. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 5 la Hotărârea Consiliului 

Local al municipiului Ploieşti nr. 219/2010, cu modificările şi completările ulterioare – 

inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, 

Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan. 

S4. Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.242/2000 privind însuşirea inventarului terenurilor şi clădirilor în care îşi desfăşoară 

activitatea unităţile de învăţământ preuniversitar, ce fac parte din domeniul public al 

municipiului Ploieşti  referitor la includerea unor bunuri în domeniul public al 

Municipiului Ploieşti şi transmiterea acestora în administrarea Şcolii Gimnaziale 

,,George Coşbuc” – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, 

Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și 

Alexandru Ștefan.  

S5. Proiect de hotărâre privind includerea unui imobil-teren în „Inventarul 

bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Ploiești” – inițiat de consilierii 

Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan. 

S6. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei imobilului situat în str. 

Zefirului nr. 15 în care a funcţionat Grădiniţa cu program normal nr. 7 din unitate de 

învăţământ în imobil cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă şi transmiterea acestuia în 

concesiunea S.C. Servicii de Gospodărire Urbană Ploieşti S.R.L. – inițiat de consilierii 

Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu, Alexandru Ştefan și Robert-Ionuț Vîscan. 
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S7. Proiect de hotărâre privind aprobarea declanşării Procedurii de expropriere a 

imobilelor proprietate privată, situate pe amplasamentul lucrării de utilitate publică de 

interes local “Asigurarea mobilității traficului prin prelungirea legăturii rutiere și de 

transport public între Gara de Sud și Gara de Vest (strada Libertății), inclusiv lucrări de 

reabilitare a domeniului public al piețelor gărilor – Etapa II, Faza II – Tronson II” – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici. 

 S8. Proiect de hotărâre privind  rectificarea  bugetului  de cheltuieli, având ca 

sursă de finanţare bugetul local al Centrului Creșă Ploieşti pe anul 2022 – inițiat de 

primar Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Paul Palaș-Alexandru, Gheorghe Sîrbu 

Simion, Radu-Alexandru Simionescu, Mihai Tonsciuc și Anca Agapie.  

S9. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2022 al Filarmonicii “Paul Constantinescu” Ploieşti – inițiat de viceprimar Daniel 

Nicodim și de consilierii Paul Palaș-Alexandru, Gheorghe Sîrbu-Simion, Radu-

Alexandru Simionescu, Mihai Tonsciuc şi Anca Agapie.  

S10 nu mai există. S12, de asemenea, nu mai este. 

Rămâne S11 Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru activităţile de 

curățenie căi publice și deszăpezire în municipiul Ploieşti atribuite ca urmare a procedurii 

de negociere fără publicare prealabilă a unui anunț de participare până la 31.12.2022 – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici. 

S13. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Ploiești în 

cadrul Planului național de redresare și reziliență în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNRR/2022/C5/B.2.2/1, componenta 5 — Valul renovării, 

axa 2 — Schema de granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădiri publice, 

operațiunea B.2: Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor „Renovare 

clădire – Școala Gimnazială George Coșbuc – corp C2” – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici.  

S14. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Ploieşti în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul Local, 

Apelul de proiecte pentru lucrările de amenajarea a infrastructurii pentru biciclete la nivel 

local/metropolitan, PNRR/2022/C10/I.1/I.1.4 și a depunerii proiectului „Piste pentru 

biciclete în zona de nord a municipiului Ploiești” de pe strada Cameliei și strada 

Rapsodiei, Ploieşti – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.  

S15. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării municipiului Ploiești în 

cadrul proiectului „Înnoirea parcului de vehicule destinate transportului public prin 

achiziționarea de autobuze electrice și stații de încărcare”, a indicatorilor tehnico-

economici ai investiției, a cheltuielilor legate de proiect – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici.  

S16. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Ploiești în 

Planului național de redresare și reziliență în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNRR/2022/C5/B.2.2/1, componenta 5 — Valul renovării, 

axa 2 — Schema de granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădiri publice, 

operațiunea B.2: Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor „Renovare 
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clădire – Colegiul Național Mihai Viteazul - Aripa Nord” – inițiat de primar Andrei-

Liviu Volosevici.  

S17. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Ploiești  în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul Local, 

Investiţia - I.4 – Elaborarea/actualizarea în format GIS a documentelor de amenajare a 

teritoriului și de planificare urbană, PNRR/2022/C10/I.4 și a depunerii proiectului 

„Transpunerea în format GIS a PUG-ului pentru Municipiul Ploieşti şi a Planului 

Urbanistic Zonal/PUZ” – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.  

S18. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Ploieşti în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul local, 

Apelul de proiecte Asigurare a infrastructurii pentru transportul verde ITS/alte 

infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management local/urban), 

PNRR/2022/C10/I/1.2 și a depunerii proiectului „Montare sistem de supraveghere trafic 

în intersecții” – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.  

S19. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Ploieşti în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul local, 

Apelul de proiecte Asigurare a infrastructurii pentru transportul verde ITS/alte 

infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management local/urban), 

PNRR/2022/C10/I/1.2 și a depunerii proiectului „INSTALARE PUNCTE DE ACCES 

PUBLIC ȘI GRATUIT LA INTERNET WIRELESS PE TERITORIUL MUNICIPIULUI 

PLOIEȘTI ȘI ACCES LA SERVICII DE CLOUD” – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici.  

S20. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Ploiești nr. 406/26.11.2020 de numire a reprezentanților Consiliului Local 

al municipiului Ploiești în Adunarea Generală a Acționarilor de la S.C. Hale și Piețe S.A. 

Ploiești – inițiat de viceprimar Daniel Nicodim. 

Aceste proiecte sunt pe lista suplimentară. Supun aprobării dumneavoastră 

introducerea acestor proiecte pe ordinea de zi: 

* 

Este prezent la lucrările ședinței și domnul consilier Răzvan Enescu. Suntem 26 de 

consilieri prezenți. 

* 

Cine este pentru?  - 26 de voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -         

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectele suplimentare au fost introduse pe ordinea de 

zi. 

* 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Domnul președinte, vreau să luați act de faptul că punctul 28 se retrage de pe 

ordinea de zi. Ca să fie foarte clar este vorba de trecerea Stadionului către S.G.U. Cred că 

mai trebuie discutate niște lucruri. Asta în contextul în care în ședința de ieri tocmai am 

constatat că se iau niște bani de la lucrările pentru bazele sportive de la CSM și merg 
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către zona de servicii. Atunci cred că mai trebuie să aprofundăm lucrul ăsta și mi se pare 

normal ca în calitate de inițiator să retrag de pe ordinea de zi lucrul ăsta. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Supun la vot ordinea de zi în integralitate: 

Cine este pentru?  - 26 de voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -         

Cu 26 de voturi ”pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. 

*** 

Intrăm în ordinea de zi. 

Punctul 1 ”Aprobarea Procesului verbal al ședinței extraordinare a Consiliului 

Local al Municipiului Ploiești din data de 10 martie 2022.” 

Au lipsit consilierii: Anca Agapie, Costel Andreescu, George-Sorin-Niculae Botez, 

Cristian-Ionel Ionescu, Bogdan Lupu  și Valentin-Răzvan Săbău 

Supunem la vot aprobarea procesului verbal: 

Cine este pentru?                        - 20 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                - 

Cu 20 de voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

*** 

Trecem la punctul 2 ”Aprobarea Procesului verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Ploiești din data de 14 martie 2022.” 

Au lipsit consilierii Bogdan Lupu, Alexandru Ștefan și Robert-Ionuț Vîscan. 

Supunem la vot aprobarea procesului verbal: 

Cine este pentru?                        - 23 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                - 

Cu 23 de voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

*** 

Trecem la punctul 3 ”Aprobarea Procesului verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Ploiești din data de 16 martie 2022.” 

 Au lipsit consilierii Anca Agapie, George-Sorin-Niculae Botez, Constantin 

Nemeș, Paul Palaș-Alexandru, Anca-Adina Popa, Valentin-Răzvan Săbău și Robert-Ionuț 

Vîscan. 

Supunem la vot aprobarea procesului verbal: 

Cine este pentru?                        - 20 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                - 

Cu 20 de voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

*** 

Trecem la punctul 4 ”Aprobarea Procesului verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Ploiești din data de 23 martie 2022.” 
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Au lipsit consilierii: Anca Agapie, George-Sorin-Niculae Botez, Cristian-Mihai 

Ganea, Cristian-Ionel Ionescu și  Bogdan Lupu. 

Supunem la vot aprobarea procesului verbal: 

Cine este pentru?                        - 21 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                - 

Cu 21 de voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

*** 

Trecem la punctul 5 ”Aprobarea Procesului verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Ploiești din data de 24 martie 2022.” 

Au lipsit consilierii: George-Sorin-Niculae Botez, Cristian-Mihai Ganea, Cristian-

Ionel Ionescu, Constantin Nemeș, Valentin-Răzvan Săbău, Alexandru Ștefan și Robert-

Ionuț Vîscan. 

Supunem la vot aprobarea procesului verbal: 

Cine este pentru?                        - 19 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                - 

Cu 19 voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

*** 

Trecem la punctul 6 ”Aprobarea Procesului verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Ploiești din data de 31 martie 2022.” 

A lipsit domnul consilier Cristian-Mihai Ganea.  

Domnul consilier Dragoș-Alexandru Măchițescu nu este prezent în momentul 

votului. 

Supunem la vot aprobarea procesului verbal: 

Cine este pentru?                        - 24 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                - 

Cu 24 de voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

*** 

Trecem la punctul 7 ”Întrebări și interpelări”. 

Dl George Sorin Niculae Botez 

Am eu una, domnul președinte, George Botez. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Da, domnul Botez, imediat.  

Altcineva? Domnul Ștefan. Mai dorește cineva? Domnul Vîscan.  

Mai dorește cineva să ia cuvântul? Nu mai dorește.  

Aveți cuvântul, domnul consilier Botez. 

* 

Dl George Sorin Niculae Botez 

Mulțumesc! Două probleme, domnul președinte, în ordinea importanței. 



7 
 

Aș vrea o informare scrisă asupra stadiului proiectului Centrul de Radioterapie, 

dacă au mai fost făcute demersuri, care este relația actuală privind finanțarea promisă și 

dacă avem vreo șansă să îl finalizăm anul acesta? Mulțumesc! 

Și numărul 2, este vorba de semnalizarea rutieră. Rugămintea mea mare este să se 

ia legătura cu societatea care are acest serviciu pentru a realiza un marcaj corespunzător a 

acelor limitatoare de viteză. Care sunt, forma, nu știu cum se numesc tehnic, cocoașele 

acelea care creează atâtea probleme? Din punctul meu de vedere, văzând și în alte orașe 

cum se procedează, trebuie o presemnalizare serioasă, altfel riscăm ca mulți cetățeni care 

nu cunosc zona respectivă să înregistreze daună la mașină. Eu cred că important este să 

asigurăm limitarea vitezei și nu realizarea de stricăciuni. Cred că se poate realiza asta 

foarte facil. Este doar o problemă pe care o ridic și vă rog să o aveți în vedere. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim, domnul consilier! 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Dacă permiteți, domnul președinte! 

În primul rând sunt convins că dumneavoastră știți, și pornesc cu a doua întrebare, 

nu este o firmă, firma face doar marcaje noi vorbim de semnalizare și semnalizarea este 

dată către S.G.U. Pe cale de consecință, o să verific toate situațiile de genul acesta și o să 

le presemnalizăm corespunzător. Eu am văzut că nu ar fi probleme dar evident, urmare a 

solicitării dumneavoastră voi reverifica lucrurile, de maniera în care presemnalizarea să 

fie corespunzătoare.  

La Radioterapie, lucrurile, da, se vor termina, deși mai avem o mică problemă și vă 

voi răspunde și în scris și, de fapt, voi face o informare și către domnii consilieri locali în 

contextul în care a apărut o nouă ordonanță care din nou reactualizează prețurile. Pe cale 

de consecință probabil că cererile vor curge, sunt 45 de zile. Mădălina, ești aici? Până 

când trebuie depuse cererile?  

 Dna Mădălina Crăciun – Direcția Tehnic Investiții 

În 45 de zile.  

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

De când? 

 Dna Mădălina Crăciun – Direcția Tehnic Investiții 

De la apariția Ordonanței 47, care a fost la jumătatea lunii aprilie. 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Deci undeva la jumătatea lunii aprilie a fost o nouă ordonanță, gen Ordonanța 15 și 

atunci există niște obligații financiare, de fapt obligații de reactualizare în urma cererilor 

depuse de către cei cu care avem încheiate contracte în orice fel de domeniu. Nici până 

acum, după cum bine știți la Ordonanța 15 nu știm... cel puțin în momentul acesta pare ca 

noi vom plăti tot, ca UAT-uri. Deci, de principiu, banii sunt. Nu cred că va fi o problemă, 

dar mă aștept ca în următoarea perioadă în termenul legal să facă o solicitare de către cei 

care construiesc și care, este, avem și o solicitare, de a reactualiza din nou prețurile în 

conformitate cu ordonanțele date. Așa că, sigur informarea o veți avea în scris și cu tot 

respectul nu numai dumneavoastră, ci toți consilierii locali, dar cam asta este situația. 

Vă mulțumesc, domnul consilier. 
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Dl George Sorin Niculae Botez 

Și eu vă mulțumesc. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim, domnul primar.  

* 

Are cuvântul domnul consilier Ștefan. 

 Dl Alexandru Ștefan 

Mulțumesc, domnul președinte!  

Trei puncte aș avea și eu. Numărul unu, aș dori de asemenea să primesc o 

informare scrisă în privința proiectului de extindere pe patru benzi a străzii Gheorghe 

Grigore Cantacuzino și inclusiv a podului. În ce stadiu suntem în acest moment? Asta ar 

fi prima. 

A doua problemă pe care o am, aș dori de asemenea o informare cu privire la 

stadiul derulării proiectului microstației din Mitică Apostol pe care avem o prevedere 

bugetară votată la începutul acestui an. Știu că la acest moment se poartă negocieri      

pentru achiziția terenului. 

Iar a treia problemă, aș dori în primul rând procesul-verbal, minuta sau filmarea de 

la ședința din 27 aprilie privind P.U.G.-ul Ploieștiului. Revin cu rugămintea, că nu mi s-a 

răspuns la interpelarea de la ultima ședință ordinară și nu am primit până la acest moment 

niciun document cu privire la PUG-ul Ploieștiului. Și de asemenea o rugăminte către 

domnul primar, dacă poate să afle de ce un document care a fost emis pe 20.04 respectiv 

această invitație care are ca antet Direcție Generală de Dezvoltare Urbană -  

Compartiment Dezvoltare Urbană și Metropolitană emisă în 20.04., consiliul local a 

primit-o în 26.04. De asemenea, acel mail este redirecționat și o să vă pun la dispoziție, 

probabil din compartimentul de urbanism către directia juridică tot în 26.04, deci la șase 

zile după, și avem și semnătura dumneavoastră cu o ștampilă datată tot 26 aprilie. Nu mi 

se pare corect ca un document care nu avea o mare importanță să fie tergiversat 6 zile 

până să ajungă la… și s-a creat practic, am fost informați cu câteva ore înainte de o 

ședință pe care eu o consider și reiterez ce am afirmat și ieri, este din punctul meu de 

vedere cel mai important proiect pe care-l vom aveam în acest mandat, dezvoltarea 

P.U.G.-ului Ploieștiului. 

Mulțumesc frumos! 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Eu apreciez punctul dumneavoastră de vedere. La prima discuție evident că 

lucrurile sunt și vor fi și niște negocieri complementare. Eventual și cu prelungirea 

contractului, pentru că voi repune pe ordinea de zi și pe discuția, dat fiind faptul că a fost 

în Comitet de Coordonare de la Apa Nova. Mă refer la Mitică Apostol.  

Mie mi se pare că este un pic ciudat ca dumneavoastră care ați fost prezent deci 

totuși ați reușit să faceți efortul și ați și cerut lucrul ăsta, să vă legați de o procedură ce nu 

există.  Pentru că, de fapt și de drept, nu am vrut nimic altceva, și în momentul în care ați 

făcut scandal sau v-ați manifestat probabil având o rampă în care să mai vorbiti despre 

diverse lucruri, să vorbiți despre o procedură ce nu există. Cu tot respectul pentru 

dumneavoastră, domnule consilier, nu era nimic altceva decât o invitație adresată 
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consilierilor prin care să discutăm de principiu ceea ce înseamnă P.U.G.-ul și cam ce au 

găsit niște specialiști și cam care sunt propunerile, care nu are legătură cu nicio 

procedură, deci nu avea de ce să fie invitată presa, pentru că, ulterior, așa cum ne spune 

procedura ele intră pe transparență decizională și pe o dezbatere care va fi în mod oficial. 

Supărarea și frustrarea dumneavoastră este cu tot respectul, un pic jenantă, dar probabil 

aveți nevoie de o rampă în care să mai discutați niște lucruri ce nu au legătură cu 

procedura. 

 Noi v-am invitat, sigur voi verifica și eu situațiile legate de lucrul ăsta și anume de 

dată. Cert este că, dacă oricine altcineva care nu a putut să ajungă mi-ar fi solicitat să 

explic lucrul ăsta, aș fi înțeles. Dumneavoastră ați ajuns și foarte supărat ați plecat 

neînțelegând de ce nu poate să participe presa. Nu este un lucru pe care l-am stabilit eu, 

unu și doi, vă repet ca să vă intre clar în cap că nu este o procedură obligatorie. Este o 

chestiune de eleganță pe care o fac în acest mandat prin discuții informale cu domnii 

consilieri locali ca să ne lămurim pe anumite situații. Procedura începe și luni va fi, ca să 

fie clar pentru toată lumea, da, inclusiv pentru dumneavoastră, procedura va începe luni 

cu informarea că de marți în dezbatere publică dar pe transparență decizională se pune 

P.U.G.-ul, urmând să îndeplinească termenul legal și ulterior să fie o dezbatere în acest 

sens cu toată populația. Așa că, dacă dumneavoastră sugerați o anumită neregularitate 

legată de o procedură ce nu există, rugămintea mea este să vă mai informați și data 

viitoare când aveți niște manifestări care nu vă reprezintă pentru că sunteți un om foarte 

elegant, vă rog frumos să le faceți în contextul în care am obligația să am niște proceduri. 

Sigur vă voi răspunde și în scris ca să înțelegeți bine ce înseamnă lucrul ăsta. 

 Dl Alexandru Ștefan 

Mulțumesc! Aș vrea să aduc niște clarificări. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul consilier, nu v-am dat cuvântul, aveți răbdare. Ați terminat, domnul 

primar? Mulțumesc! Poftiți, domnul Ștefan! 

 Dl Alexandru Ștefan 

Unu, nu am plecat supărat pentru că nu a fost prezentă presa, am plecat supărat 

pentru că această ședință a fost programată la 1130 și la 1245 când eu am plecat, acea 

ședință nici măcar nu începuse. De asta am plecat, îmi pare rău să anunț și ploieștenii, eu 

mai am și o profesie. Știind că la 1130 începe această ședință eu la ora 1300 mi-am 

programat o operație. Acum, din punctul meu de vedere și este strict părerea mea 

personală a fost o lipsă de respect a organizatorilor față de mine și față de consilierii 

locali. Dacă o ședință care este programată la 1130, la 1245 nici măcar nu a început, din 

punctul meu de vedere este o problemă, unu.  

Doi, că discutați de procedură, și vreau să vă întreb direct, considerați corect 

procedural ca eu în calitatea mea de consilier local să nu primesc niciun document pe 

care l-am cerut în ședința ordinară de luna trecută? Nu am primit niciun document. Sunt 

membru și în comisia de urbanism, sunt consilier local al municipiului Ploiești, există 

presupun un proces-verbal de predare-primire, există un document în circulația internă a 

primăriei la care eu nu am acces. Nu este un document confidențial, și chiar dacă ar fi un 

document confidențial, consider că sunt îndreptățit să îl am, unu, și dacă vreau să îl 



10 
 

diseminez, voi răspunde conform legii dacă este confidențial sau nu. Dar, din punctul 

meu de vedere, nu este și în mod sigur, nu este confidențial.  

Mulțumesc frumos! 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul consilier și noi vă mulțumim, dar să știți că, Consiliul Local are pe 

ordinea de zi întrebări și interpelări. Adică fiecare consilier care constată o neregulă în 

oraș sau în afară, orice activitate, vine în consiliul local și o ridică aici pentru executivul 

primăriei. Dumneavoastră ați ridicat în conferință de presă o serie de lucruri care pur și 

simplu, pe mine ca și consilier, m-am simțit jenat așa de faptul cum ... 

Eu nu v-am întrerupt, domnul Ștefan. Eu nu v-am întrerupt. Eu v-am ascultat până 

la capăt, da? 

Vă rog, dacă vreți să faceți lucruri bune, veniți în Consiliul Local vă dau cuvântul,  

nu eu, colegul care va fi în locul meu, vă dă cuvântul și vă spuneți toate problemele. Nu 

în conferință de presă să spuneți dumeavoastră ce gândiți sau ce ar trebui să facă 

Consiliul Local. Consiliul Local știe ce are de făcut.  

Mulțumim! Mergem mai departe. Aveți cuvântul, domnul Vîscan. 

* 

 Dl Robert-Ionuț Vîscan 

Mulțumesc frumos, domnul președinte!  

Am mai multe probleme pe care doresc să le aduc în atenția executivului. Aș vrea 

să încep cu pasajele din Bariera București și stadiul proiectului când am putea începe 

lucrările la cele două pasaje din Bariera București. Aștept, dacă puteți să răspundeți acum 

bine, dacă nu în scris, nu am nicio problem, dar o să termin cu toate.  

Dacă se poate înființa un parc pentru copii în cadrul Hipodromului. Urmează 

vremea caldă, urmează vara, sunt foarte mulți copii în Bariera București. În Bariera 

București sunt decât două parcuri unul în spatele blocurilor pe partea dreaptă și unul la 

baza podului. Cel de la baza podului este folosit atât de copii cât și de persoane care au 

animale de companie. Ar trebui S.G.U. să ajungă pe acolo și să mai facă și curățenie dacă 

se poate. Deci, Direcția Tehnic Investiții, să aveți în vedere dacă se poate înființa un parc 

în cadrul Hipodromului pentru că este și o incintă închisă, nu ar avea probleme cu traficul 

și avem și o suprafață destul de mare de teren unde se poate amplasa.  

Sensul giratoriu din Bariera București, am mai făcut și în mandatul trecut 

interpelări legate de starea asfaltului din acea zonă. Dacă se poate freza măcar, dacă nu 

reface, măcar dacă s-ar putea freza pentru că este destul de denivelat. 

M-ar interesa, s-au suspendat cursele pe Hipodromul din Ploiești. M-ar interesa 

motivarea trimisă de către Prefectură privind atacarea hotărârii de consiliu pe care noi am 

dat-o pentru calendarul din acest an. Dacă dumneavoastră ați primit vreo motivare ținând 

cont că noi nu am votat un regulament decât un calendar și premiile pentru acesta. Știu că 

a fost luat cuvântul de către reprezentanții Hipodromului în acea ședință de consiliu și ne-

au spus clar că banii pentru premii vin din sponsorizări. Vin din venituri proprii ale lor, 

nu din banii dați de noi către C.S.M.  

Aș dori, dacă este cineva de la T.C.E., am văzut și în media că există o problemă 

privind acordarea abonamentelor către elevi și pensionari. Și, la ce mă refer, aceștia 
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trebuie să meargă lunar să-și reînnoiască aceste abonamente. Eu am luat hotărârea 503 

din 2015 și m-am uitat pe ea și nu am găsit nicăieri unde să scrie că acestea trebuiesc 

făcute lunar. Eu am citit că se acordă anual și aș dori, dacă este ceva în cadrul hotărârii, 

nu am înțeles eu foarte bine sau, și ne obligă, sau îi obligă pe ei să depună aceste 

documente și să le obțină lunar, să se modifice hotărârea în sensul în care să poată fi 

acordate aceste abonamente către elevi și pensionari anual. Să nu se mai formeze acele 

cozi în locurile în care se eliberează abonamentele.  

Legat de cartierul Pictor Rosenthal. Eu vă spun acum mai multe pentru că am 

primit în decursul timpului mai multe sesizări de la cetățeni și în special, știți foarte bine 

stau în Bariera București, și mă interesează în special în afară de restul Ploieștiului și 

primesc mai multe sesizări din Barieră. În cartierul Pictor Rosenthal știm foarte bine nu 

este asfaltat, dacă există anul acesta, dacă avem sau a fost depus vreun proiect privind 

modernizarea acestui cartier și când ar putea începe lucrările acolo? Anul acesta, anul 

viitor sau dacă se vor putea face în acest mandat, m-ar interesa.  

Și legat de proiectul privind monitorizarea zonelor negre din Ploiești, zonele în 

care se abandonează deșeuri pe domeniul public. Este o altă problemă mare a 

Ploieștiului, și aș vrea să știu dacă am început acest proiect, când vor fi montate primele 

sisteme de supraveghere și, în același timp, aș vrea să știu și câte amenzi au fost date de 

la începutul anului celor care abandonează deșeuri pe domeniul public al municipiului 

Ploiești și nivelul, gradul de încasare a acestora.  

Mulțumesc frumos! 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Vă pot răspunde? 

Domnul consilier, pasajul, cele două pasaje, care din punctul meu de vedere au 

problemele pe care le au dar contează mai puțin, după cum bine știți, pentru că 

dumneavoastră ați votat, și dumneavoastră ați votat lucrul ăsta, atât pasajele cât și 

Bulevardul au intrat pe Anghel Saligny. Deci, este evident că așteptăm un răspuns 

concret de acolo fie că e laie, fie că-i bălaie, că atunci nu are nici un rost să le finanțăm 

noi. Vă dați seama că în contextul în care intră și sunt aprobate și de principiu au fost 

aprobate, dar o să vedem exact în cât timp vor fi și finanțate, vor intra pe Anghel Saligny 

și atunci am mai rezolvat o problemă. 

Parcul de copii, sigur acolo jos o să verificăm care este situația, dar dacă este vorba 

de un parc de copii în C.S.M. probabil că aici noul director domnul Donald Constantin vă 

va poate spune în ce măsură poate să îl facă, cum îl face, pentru că discutăm de o zonă în 

administrarea C.S.M.-ului. În schimb, vă pot spune că probabil în o lună de zile maxim, 

undeva la intersecția Bulevardul Petrolului cu strada Râfov, va fi în zona liberă de acolo 

un loc de joacă. Intenționăm să îl amenajăm și cu ceva terenuri sportive, care va fi făcut 

tot pe sponsorizări. Deci, nu va implica bugetul Ploiești. 

Sensul giratoriu vă anunț cu bucurie că va începe foarte rapid deoarece luni la ora 

1300 se încheie contractele cu cei care au câștigat licitațiile pe cele două calupuri de zone 

din Ploiești pentru reparații întreținere. O prioritate deja comunicată, discutând cu 

doamna director Mădălina Crăciun, este legată de sensul giratoriu de acolo după care o 

luăm treptat, deci asta înseamnă că în două săptămâni se va lucra acolo. Intenția este să 
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mergem tot cu un asfalt mai special așa cum am pus aici, pentru că evident acolo tirurile 

întorcându-se și mergând către zona Industriei și restul, vor crea probleme. 

Cursele, noi nu avem decât comunicarea de la Prefectură, atenție, dumneavoastră 

spuneți, mie mi se pare ca se confundă lucrul ăsta, eu nu vorbesc de premii, eu vorbesc de 

ceea ce înseamnă, nu știu modul în care se desfășoară și hotărârea pe care noi am dat-o, 

din motive pe care nu le cunosc, ci doar am luat act de ele, este atacată de Prefectură. Pe 

cale de consecință, se suspendă. În momentul în care avem și voi face un demers în acest 

sens, doamna secretar o să vă rog să vă ocupați, în momentul în care avem lucrul ăsta vă 

punem la dispoziție și motivarea pentru care Prefectura a decis să atace în contencios 

ceea ce înseamnă automat suspendarea.  

Nae, ești aici, sau cineva de la T.C.E.? Nu, atunci vă voi răspunde eu. La 

pensionari este cu totul și cu totul altă poveste, nu există abonamente lunare ci și le iau pe 

an. La ceea ce înseamnă partea de elevi, sigur vom modifica. După cum bine știți 

finanțările sau sursele sunt diferite. Unele sunt de la Ministerul Educației și provin și vin 

cum vin, celelalte sunt date prin votul dumneavoastră și finanțate din bugetul local, și 

acelea sunt anuale. Vom modifica și lucrul ăsta, vă promit că în cel mai scurt timp, ca să 

nu mai apară această problemă. De ce totuși nu pot fi date anual? Pentru că există și 

abandonul școlar. Și atunci pentru constatarea abandonului școlar, dacă dau pe un an de 

zile, nu eu, noi sau bugetul național, constatăm că 100 - 200 de copii nu mai vin la școală. 

Se constată abandonul școlar și atunci evident că ei nu vor mai fi finanțați. Noi, 

eliberându-le în ianuarie tot ce înseamnă, mă rog, legitimația, ei pot circula deși nu se 

mai încadrează în zona respectivă și nu mai sunt finanțați. Dar, pe de altă parte, este 

corect că putem măcar la șase luni de zile să reverificăm lucrurile ca să fie ceva mai 

simplu pentru ei.  

Pictor Rosenthal, fond European, este în derulare. Veți avea o comunicare într-o 

ședință informală și fiecare dintre dumneavoastră pe mail pe ceea ce se desfășoară acolo. 

Noi am discutat la un moment dat, nu are rost să dezbatem foarte mult că pare că mă 

jelesc și, după cum bine știți, nu fac lucrul ăsta. Cam ce am găsit noi cu proiectele pe 

fonduri europene făcute de administrația de la ora 1800. Dar vor intra, Pictor Rosenthal 

este un cartier care intră în zona respectivă, și după cum știți avem obligația ca până la 

sfârșitul anului 2023, să fie terminat și va fi terminat.  

Camerele supravegheate sunt 36 deja în zonele pe care le-am considerat prioritare 

zone de conflict. Deja poliția are aceste monitorizări. Există camere de un înalt nivel care 

te și ajută foarte mult pentru că în momentul în care există mișcare acolo se încadrează 

într-o zonă verde și este foarte simplu să vedem. Sigur că lucrând cu cei de la Poliție și vă 

vom pune la dispoziție exact numărul de amenzi care au fost date. Acum,vizavi de gradul 

de încasare, sigur putem discuta cu finanțele publice dar noi cred că știm cu toți și nu are 

rost să ne ascundem, să ne dăm după cireș, este foarte greu să încasezi pentru că mare 

parte din persoane nu au niciun fel de venituri, deci și o executare silită nu ar merge în 

altă direcție.  

Ceea ce mi-ați solicitat oricum, voi răspunde în scris, pentru fiecare domn consilier 

local. Înțeleg că domnul Marcu mai avea o mențiune. 
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Poftiți, domnul Marcu! 

 Dl Valentin Marcu 

Îmi cer scuze, voiam să intervin la interpelarea anterioară, voiam să confirm ceea 

ce a spus domnul primar, în ședința premergătoare discuției de la Teatru cu P.U.G.-ul, 

domnul primar ne-a informat și ne-a explicat care este natura acelei întâlniri. De asta și 

eu am fost foarte mirat când am văzut atitudinea colegului nostru care a fost prezent la 

1100, adică înainte de 1130 a fost la Comisia 2 unde domnul primar ne-a explicat exact 

despre ce este vorba, care este procedura și care este natura acelei ședințe. Și recunosc că 

am fost surprins de atitudinea din discuțiile care s-au desfășurat ulterior. Voiam doar să 

confirm că ceea ce a spus domnul primar este corect și noi, cel puțin cei care am fost la 

Comisia 2, ni s-a comunicat care este natura acelei ședințe. 

Mulțumesc mult. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim și noi domnul consilier! 

Poftiți, domnul primar! 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Doar o completare. Sigur, până la urmă nu contează care este atitudinea domnilor 

consilieri sau asta, fiecare are orice atitudine consideră. S-a întârziat pentru că se dorea să 

fiu prezent. Eu știam despre ce e vorba în P.U.G. și cam care sunt lucrurile. Repet, nu 

este o chestiune procedurală ci este o chestiune premergătoare unei proceduri obligatorii 

și am rămas la Comisia 2 pentru a lucra pe alte lucruri sau, mă rog, alte proiecte pe care 

cu tot respectul, mă rog nu are rost să comentăm. Eu o să vă rog, domnul președinte, cu 

scuze pentru domnii consilieri și pentru dumneavoastră și pentru directorii de aici, să îmi 

permiteți să mă retrag. Voi fi online pentru orice fel de solicitare pe care o aveți. 

Vă mulțumesc! 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Și noi vă mulțumim, domnul Primar! 

Dl George Sorin Niculae Botez 

Domnul primar, vă rog, 30 de secunde. 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Sigur, vă rog! 

Dl George Sorin Niculae Botez 

Referitor la chestiunea cu suspendarea regulamentului de către Prefectură, am 

făcut și eu la rândul meu niște investigații pentru că mi s-a părut curios ce s-a întâmplat. 

Ocazie cu care am constatat că procedura a fost în felul următor: s-a primit o sesizare de 

la una din organizațiile aflate în conflict pe…, știți foarte bine, în care au pretins, exact 

așa scrie, că premiile sunt constituite din bani publici. Pentru a face verificarea pe această 

chestiune, cei de la Prefectură au trimis o adresă către primărie, iar Primăria a furnizat un 

raport de specialitate întocmit inițial cu ocazia dezbaterii bugetului de către Direcția 

Economică în care era menționat că nu sunt de acord cu constituirea acelui fond de 

premiere din bani publici. Eu nu înțeleg de ce, pe baza discuțiilor care au fost atunci când 

s-a aprobat acest regulament, nu a fost furnizat către Prefectură, odată cu această 
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documentație și acel înscris, luările de poziție, precizările care au fost făcute înainte de 

votul programului, cum că premiile vor fi făcute, vor fi formate doar din sponsorizări. Vă 

rog mult de tot să verificați chestia asta, să verificați ce corespondență a fost, ce s-a cerut 

și ce s-a dat, întrucât din punctul meu de vedere de aici pleacă toată problema. Dacă 

cineva ar fi dat un proces-verbal al ședinței din care rezulta foarte clar că acele premii 

sunt din sponsorizări, nu era nici un motiv. Și o să vedeți că acțiunea Prefecturii este 

întemeiată pe încălcare, o pretinsă încălcare a legii privind constituirea acestor fonduri 

din bani publici. Asta este de fapt cheia acestei chestiuni. Deci a fost trimis un referat în 

26 ianuarie pentru un proiect din 10 sau 12 martie. 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Permiteți, domnul președinte? 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Poftiți, domnul primar! 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Este evident că lucrul acesta o să-l verific. Cred că nu numai asta este 

sustenabilitatea. În continuare eu o să vă propun să facem în felul următor: săptămâna 

viitoare să ne vedem să trimitem împreună, pentru că sigur, dumneavoastră sunteți un om 

cu experiență în ceea ce înseamnă partea juridică, trimitem către Prefectură și sigur, în 

orice moment Prefectura dacă consideră că este suficient documentul pe care îl dăm și 

spuneți că nu a fost dat, va putea să-și retragă acțiunea în instanță și ceea ce a inițiat și 

atunci ne lămurim. Propunerea mea este dacă timpul vă permite, luni, marți vă stau la 

dispoziție pe această temă.  

Este în regulă, domnul consilier? 

Dl George Sorin Niculae Botez 

Perfect, domnul primar. Mulțumesc! Am o rugăminte, atunci când vă permite 

agenda cu o oră, două înainte un telefon …. 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Fără probleme. Vă mulțumesc pentru înțelegere.  

Domnule președinte și stimați consilieri, dragi colegi, mă retrag în online. Când 

doriți, cu orice fel de lucruri, vă stau la dispoziție. 

Mulțumesc! 

*** 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Trecem mai departe.  

Punctul nr. 8 ”Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din fondul de 

rezervă bugetară constituit în bugetul local, pentru sprijinirea unei persoane fizice aflată 

în situaţie de extremă dificultate – copilul LASCU GEORGE CĂTĂLIN – inițiat de 

primar Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Anca Agapie, Costel Andreescu, 

George-Sorin-Niculae Botez, Iulian Bolocan, Răzvan Enescu, Nicolae-Vlad Frusina, 

Cristian-Mihai Ganea, Cristian-Ionel Ionescu, Bogdan Lupu, Alexandru-Dragoș 

Măchitescu, Valentin Marcu, Constantin Nemeș, Daniel Nicodim, Paul Palaș-Alexandru, 

Gheorghe Popa,  Anca-Adina Popa, Georgeta-Simona Popescu, Horia-Nicolae Popovici, 

Valentin-Răzvan Săbău, Radu-Alexandru Simionescu, Gheorghe Sîrbu-Simion, 
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Alexandru Ștefan, Nicoleta Ștefan, Mihai Tonsciuc, Magdalena Trofin, Aurelian Dumitru 

Tudor și Robert-Ionuț Vîscan.” 

Atât Comisia 5, am înțeles, cât și Comisia 1, de buget, au analizat această cerere și 

vă propune dumneavoastră să fiți de acord cu suma de 25.000 de lei. Mai sunt și alte 

propuneri? Dacă nu, vă supun aprobării dumneavoastră suma de 25.000 de lei.  

Cine este pentru?                        - 26 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                - 

Cu 26 de voturi ”pentru”, suma de 25.000 a fost aprobată. 

* 

Supunem aprobării dumneavoastră proiectul în întregime: 

Cine este pentru?                        - 26 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                - 

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

*** 

Trecem la punctul 9 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind rectificarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 al Casei de Cultură „I.L. Caragiale” a 

Municipiului Ploieşti – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Paul 

Palaș-Alexandru, Gheorghe Sîrbu-Simion, Radu-Alexandru Simionescu, Mihai Tonsciuc 

și Anca Agapie.” 

Dacă sunt discuții, dacă nu sunt voi supune aprobării proiectul:  

Cine este pentru?                        - 26 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                - 

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

*** 

Trecem la punctul 10 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind rectificarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 al Clubului Sportiv Municipal Ploieşti – 

inițiat de viceprimar Daniel Nicodim și de consilierii Paul Palaș-Alexandru, Gheorghe 

Sîrbu-Simion, Radu-Alexandru Simionescu, Anca Agapie și Mihai Tonsciuc.” 

Dacă sunt discuții? 

Dl George Sorin Niculae Botez 

Vă rog să luați act că nu particip la vot.  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Deci, domnul Botez nu participă la vot. 

Supunem aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?                        - 23 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                -   2 voturi 

Cu 23 de voturi ”pentru” și 2 ”abțineri ” ale consilierilor Alexandru Ștefan și 

Cristian-Ionel Ionescu, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Domnul consilier Botez George nu a participat la vot. 
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* 

 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Dacă îmi permiteți, domnul președinte, pentru că nu am vrut să intervin să 

influențez votul în niciun fel? 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Vă rog, domnul Primar.  

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Sigur, e un pic neprocedural, dar repet, nu am vrut să intervin.  

O să vă rog ca doamna contabil să explice de unde se iau banii și unde se duc. Și o 

să vedeți că am avut dreptate și anume că banii se iau de la ceea ce înseamnă investițiile 

în infrastructură și merg către zona de utilități. Poate că ar fi bine să evităm lucrul ăsta și 

poate așa înțelege și proiectul pe care l-am retras eu și anume proiectul numărul 28.  

Vă mulțumesc pentru înțelegere, domnul președinte. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Vă rog! 

Șef Serviciu Financiar-Contabilitate CSM - Irina Neacşu 

Bună ziua. Nu am luat de la investiții bani, am luat 100.000 de la reparații curente, 

reparații care oricum nu se mai pot efectua în semestrul acesta. La data de 28 aprilie, din 

300.000 s-au cheltuit doar 64.000. Am avut discuții cu colegii de la bazele sportive și în 

urma acestor discuții, am hotărât că reparațiile nu vor fi gata până la luna iunie, astfel 

încât putem să reducem cu o sută de mii bugetul. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Când ați hotărât lucrul ăsta, l-ați informat pe domnul viceprimar Nicodim, că 

dânsul răspunde din partea executivului de C.S.M., în scris? 

Șef Serviciu Financiar-Contabilitate CSM - Irina Neacşu 

Nu l-am informat. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Nu? Mare greșeală. 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Dacă îmi permiteți, domnul președinte. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Vă rog, domnul primar. 

Dl Primar Andrei-Liviu Volosevici 

Domnul viceprimar, o să vă rog cu toată prietenia să luați măsuri vizavi de lucrul 

ăsta. Este mai rar când aud că banii se iau de la reparații întreținere, adică de la reparații, 

ce credeți, baze sportive și nu se mai pot face într-un semestru. Dar cine spune că se fac 

într-un semestru și dacă doamna nu a aflat până una alta că bugetul este anual și că se pot 

face oricând, poate află.  

Deci, domnul viceprimar, cu toată prietenia, o să vă rog să luați măsuri vizavi de 

ce se întâmplă acolo. 
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim foarte mult. Având în vedere că proiectul a fost aprobat, mergem mai 

departe. 

 Dl Alexandru Ștefan 

 Dacă-mi permiteți, am o scurtă întrebare. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Domnul Ștefan, eu conduc. Lăsați-mă să vă întreb și vă dau cuvântul imediat. Deci 

domnul Ștefan, aveți ceva la proiectul ăsta care a fost aprobat? 

 Dl Alexandru Ștefan 

 Da.  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Poftiți! 

 Dl Alexandru Ștefan 

Mulțumesc! Eram curios dacă din cei 300 de mii, aceste reparații includeau și 

bazinul Vega. 

Șef Serviciu Financiar-Contabilitate CSM - Irina Neacşu 

Nu.  

 Dl Alexandru Ștefan 

Includeau doar bazele sportive… 

Șef Serviciu Financiar-Contabilitate CSM - Irina Neacşu 

 Din cei 300 de mii, da, dar am ținut cont de ei. Sunt luați în considerare. 

 Dl Alexandru Ștefan 

Mulțumesc frumos! 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumesc! 

*** 

 Trecem la punctul 11 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

contribuţiei anuale pentru anul 2022 a Municipiului Ploieşti pentru Asociaţia de 

Dezvoltare Intercomunitară de Utilităţi Publice pentru Serviciul de Salubrizare 

„Parteneriatul pentru Managementul Deşeurilor - Prahova” – inițiat de primar Andrei-

Liviu Volosevici.” 

Dacă sunt discuții? 

Dl Bogdan Lupu 

Domnul președinte, să se consemneze că nu particip la vot.  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Am înțeles.  

Dl Cristian Mihai Ganea 

Același lucru.  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Alte discuții? 

Dl Mihai Tonsciuc  

Dacă ar putea poate colegul nostru să ne spună ce se mai întâmplă în A.D.I. 

deșeuri vizavi de rezilierea contractului cu Rosal. Dacă există vreo informare.  
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Dl Cristian Mihai Ganea 

Am să vă răspund politicos. Astăzi sunt aici în calitate de consilier local. Vă aștept 

cu mare plăcere și vă răspund și în scris. Dar pentru că vă respect și îmi respect colegii vă 

spun că încă se mai așteaptă hotărâri de consiliu de la primăriile care fac parte din ADI. 

De fapt, fac toate parte, dar mai sunt câteva care nu au dat. Au promis că luna aceasta… 

și atunci când vom avea sută la sută vom iniția ședința. 

Mulțumesc. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim! Alte discuții? 

Supunem aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?                        - 21 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                -   3 voturi 

Cu 21 de voturi ”pentru” și 3 ”abțineri ” ale consilierilor Mihai Tonsciuc, 

Magdalena Trofin și George-Sorin-Niculae Botez, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Domnii consilieri Cristian Mihai Ganea și Bogdan Lupu nu au participat la vot. 

*** 

 Trecem la punctul 12 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

procedurii de eșalonare a debitelor reprezentând plăți nelegale de către Municipiul 

Ploiești către creditoarea Regia Autonomă de Servicii Publice Ploiești – inițiat de primar 

Andrei-Liviu Volosevici.” 

Avem aici un amendament. Poftiți, domnul consilier. 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Mulțumesc! Avem mai multe pe protocol. 

Perioada de rambursare de la 24 la 36. Vi le spun din memorie și după aceea... 

Cu începere de la 1 ianuarie 2023. 

Și mai avem încă un paragraf.  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

La ultima plată se vor plăti și toate penalitățile calculate.  

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Dacă completăm cu partea că trebuie plătite și penalitățile, nu merge că nu 

negociem noi. Așa este executarea.  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Trebuiau făcute. Afișați-l corect. Amendamentele cu roșu.  

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Și penalitățile, plătim suma de 7 milioane plus penalitățile. După cum 

funcționează. Pe varianta inițială era suma de 7 milioane și ceva plus penalitățile. În suma 

de 10 milioane intră și penalitățile. 

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Potrivit sentinței civile, trebuie să plătim penalități până la momentul stingerii 

debitului. 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Exact. 
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Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Și suma calculată sus este datoria plus penalitățile până la data încheierii 

protocolului. 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Perioada de rambursare este de 36 de luni începând de la 1 ianuarie 2023. Se 

completează cu articolul scris cu roșu și mai aveam o parte juridică, dar nu o văd. 

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Partea a doua. Pagina 2.  

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Articolul 8 ”La data prezentului protocol se suspendă executarea silită din dosarul 

de executare nr. 523/2019, iar creditorul va solicita în scris executorului judecătoresc 

ridicarea tuturor măsurilor de executare dispuse. 

Creditoarea se angajează ca pe parcursul eșalonării datoriei să nu formuleze o 

cerere de reluare a executării silite sau o altă executare silită.” 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul director, aici are loc ședința Consiliului Local. Nu părăsiți sala când doriți 

dumneavoastră. E ședința Consiliului Local. În sală se află toți consilierii. Nu plecați din 

sală că vreți dumneavoastră așa hodoronc tronc. Deci, vă rog să luați loc. Dar nu vă e 

rușine, plecați în timpul ședinței! Consiliul Local este conducătorul. Vă rog frumos 

veneați și cereați voie președintelui. Vă rog. Și obișnuiți-vă odată ca toți directorii din 

instituțiile subordonate Consiliului Local să păstrați disciplina și să stați în sală până la 

sfârșit. 

V-a rugat domnul primar, care dânsul este executivul primăriei, la ședința trecută 

să participați și să rămâneți în sală. Mulțumesc.  

Mai aveți, domnul consilier? Poftiți! 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

 Domnul Botez, spuneți.  

Dl George Sorin Niculae Botez 

La articolul 8 este un amendament pe care l-am formulat și l-am trimis doamnei 

Secretar. A fost o discuție și mi-l asum. 

În afară de chestiunea asta am respectuoasa rugăminte să ne ducem pe titlul acestei 

hotărâri. 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

 Exact. Și cred că mai era un articol la finalul hotărârii. 

Dl George Sorin Niculae Botez 

…nu poate fi menținut pentru că vorbesc reprezentând plăți nelegale de către 

Municipiul Ploiești. În primul rând că nu știu dacă plățile au fost legale sau nelegale, asta 

rămâne, a stabilit instanța. Deci nu aș folosi sintagma ”plăți nelegale” în titlul unei 

hotărâri. 

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Datorate. 
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Dl George Sorin Niculae Botez 

Iar pe de altă parte nu se înțelege cine față de cine a făcut plata. ”Privind aprobarea 

procedurii de eșalonare a debitelor datorate de către municipiul Ploiești către creditoarea 

R.A.S.P., conform… Ce este: sentință, decizie, a cui este? Să ne spună și nouă de la 

juridic. 

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Sentință civilă, domnul consilier. Sentința civilă 962 din 12.05.2016.  

Dl George Sorin Niculae Botez 

Spuneți dumneavoastră în titlu, dar după R.A.S.P. ”conform Sentinței Civile 

nr.962/12.05.2016 a Tribunalului Prahova”. 

Eu zic că e mai românește. 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Aici la articolul 1, după hotărăște ”perioada de 36 de luni… începând cu luna 

ianuarie 2023.” 

Dl George Sorin Niculae Botez 

Scoatem ”până în luna iunie”, că dacă sunt 36 de rate lunare succesive… 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Putem pune și decembrie 2024. 

Suma este în regulă așa împărțită. Este defalcată. Este ok.  

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Este defalcată, este anexă la protocol.  

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Și ultima propoziție, după 2024 pe care l-ați tăiat ”pe perioada eșalonării suma 

datorată nu suportă penalități, dobânzi sau majorări”. Cât timp plătim penalitățile… 

Dl George Sorin Niculae Botez 

Eu vă spun că asta nu merge. Trebuie scoasă. 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Gata. Sper că nu mai e nimic. 

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Și la protocol ”Regia Autonomă de Servicii Publice Ploiești este reprezentată legal 

de doamna Zoia Staicu, director”, o să completăm noi. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Dacă nu mai sunt alte discuții, supun aprobării dumneavoastră amendamentele 

propuse de domnii consilieri Simionescu și Botez: 

Cine este pentru?                        - 26 voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, amendamentele au fost aprobate. 

* 

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                        - 26 voturi 
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Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 13 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Ghidului Solicitantului privind regimul finanțărilor nerambursabile de la bugetul local, 

alocate pentru activități nonprofit de interes local și a Metodologiei Generale pentru 

atribuirea contractelor de finanțare nerambursabilă din fondurile publice ale Municipiului 

Ploiești, alocate pentru activități nonprofit potrivit Legii nr. 350/2005 pentru anul 2022 – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

Dacă sunt discuții? Constat că nu.  

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 14 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind actualizarea 

Regulamentului Serviciului de Iluminat Public din Municipiul Ploiești – inițiat de 

consilierii Gheorghe Sîrbu-Simion, Mihai Tonsciuc, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-

Vlad Frusina și Anca Agapie.” 

 Dacă sunt discuții? Constat că nu.  

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 15 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei necesare delegării gestiunii prin achiziție publică a serviciului de 

salubrizare pentru activitatea de colectare a cadavrelor animalelor de pe domeniul public 

al municipiului Ploiesti și predarea acestora către unitățile de ecarisaj sau către instalațiile 

de neutralizare – inițiat de consilierii Mihai Tonsciuc, Anca Agapie și Răzvan Enescu.” 

 Dacă sunt discuții? Poftiți! 

Dl Alexandru Stefan 

Nu particip la vot. Mulțumesc frumos! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Am înțeles, dumneavoastră nu participați la vot. Da.  

* 

Domnul consilier Radu Simionescu a ieșit din sală. 

* 

Dacă nu sunt alte discuții, supunem aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 24 voturi 
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Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 24 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Domnul Alexandru Ștefan nu a participat la vot. 

*** 

Trecem la punctul 16 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

achiziționării de către S.C. Hale și Piețe S.A. Ploiești a serviciilor juridice de consultanță, 

asistență și/sau reprezentare juridică pentru litigiul cu S.C. Clipperton S.R.L. – inițiat de 

consilierii Paul Palaș-Alexandru și Anca-Adina Popa.” 

 Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

 Poftiți, domnul Botez! 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Nu particip la vot, ca de obicei, când este vorba de asistență juridică. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Am înțeles, domnul avocat.  

Cine e pentru? 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

 Dacă-mi permiteți, domnul președinte. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Poftiți, domnul primar! 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

 Am rugămintea către un consilier local, să facă un amendament cu solicitarea sau 

să se precizeze foarte clar, din momentul în care se încheie contractul și se stabilește un 

onorariu să fie trecut prin Consiliul Local ca să nu apară vreo discuție. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Am înțeles. Deci amendamentul făcut de domnul primar… 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 
 Nu am cum să fac eu un amendament. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Mi-l asum eu, domnul primar.  

Vă supun aprobării dumneavoastră amendamentul făcut de mine:  

Cine este pentru?  

 Dna Mihaela - Lucia Constantin 

 Să scriem amendamentul. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Da, haideți să-l scriem. Deci, după ce se încheie contractul de asistență juridică… 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Domnul Sîrbu, pot să vă ajut… 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Ajutați-mă dumneavoastră, domnul avocat, chiar vă rog frumos. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez  

 Domnul Sîrbu, după ce s-a încheiat contractual, sănătate și la revedere. 
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Am înțeles. Ajutați-mă cu acest amendament. 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 
 Ca să fie foarte clar, domnul președinte, propunerea de contract cu ceea ce s-a 

înaintat, să fie mai întâi vizată de consiliul local. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Am înțeles, articolul 2. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez  
 ”Rezultatele procedurii de achiziție a serviciilor de asistență juridică vor fi 

înfățișate spre aprobare Consiliului Local, mai înainte de încheierea contractului cu 

firma…” 

 Dna Mihaela - Lucia Constantin 
 Vor fi prezentate. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 
 Societatea prestatoare.  

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Am înțeles. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez  
 Vor fi înfățișate, prezentate… 

 Dna Mihaela - Lucia Constantin 
 Prezentate. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Vor fi prezentate… consiliului local. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez  
 Prezentate. Dumneavoastră decideți, eu doar sunt ajutor.  

”Rezultatele procedurii de achiziție publică vor fi prezentate Consiliului Local spre 

aprobare, anterior încheierii contractului de asistență juridică.” 

 Este bine, domnul președinte? 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 E foarte bine, domnule avocat. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Multumesc! 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Multumesc mult și eu! 

 Dna Mihaela - Lucia Constantin 
 Renumerotăm articolele. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Deci, articolul 2 devine 3, articolul 3 devine 4, și mai jos, se derulează. 

 Dna Mihaela - Lucia Constantin 

 Faceți cu roșu. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Supun aprobării dumneavoastră amendamentul făcut de domnul consilier Botez… 
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Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Nu, nu, de domnul Sîrbu, că eu nu votez. Eu doar v-am ajutat, v-am zis. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Am înțeles. De mine atunci.  

* 

 A revenit în sală domnul consilier Radu Simionescu și au ieșit domnii consilieri 

Aurelian Tudor și Vlad Frusina. 

* 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 23 de voturi ”pentru”, amendamentul a fost aprobat. 

* 

Supunem la vot proiectul în întregimea lui:  

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 23 de voturi ”pentru”, proiectul a fost aprobat.  

Domnul consilier George Botez nu a participat la vot. 

*** 

Trecem la punctul 17 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind modificarea 

Hotărârii Consiliului Local al municipiului Ploiești nr. 85/2008, cu modificările și 

completările ulterioare, și novarea contractului de închiriere nr. 23726/20.11.2002 

încheiat pentru spațiul destinat activității bancare – inițiat de consilierii Paul Palaș-

Alexandru și Anca-Adina Popa.” 

Dl Daniel Nicodim 

Dacă îmi permiteți, domnul președinte. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Poftiți, domnul Popa și pe urmă vă dau imediat cuvântul. 

 Dl Gheorghe Popa 

 Mulțumesc, domnul președinte. 

Dl Daniel Nicodim 

 Aș vrea să propun prorogarea acestui proiect, pentru o mai bună documentare.  

 Dl Gheorghe Popa 

 Asta voiam să propun și eu. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

  Deci a fost făcut un amendament de prorogare a proiectului.  

 Da, domnul primar, poftiți! 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 
 Deci ideea este legată de turnul de la BCR, de la Hale, corect? 

 Dl Alexandru Ștefan 

 Vă răspund eu, da. 
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Dl primar Andrei-Liviu Volosevici  
 Nu aud. Îmi cer scuze, eu nu aud în online. Mă auziți? 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Vă auzim, domnul primar. 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 
 Îmi cer scuze, eu nu vă mai auzeam. Oricum, o decizie trebuie luată rapid pentru 

că o să vă rog să vă gândiți că o modalitate de a încasa niște bani este legată și de 

concesiunea sau închirierea din zona de sus, pe terasă, pe care sunt convins că ați mai fost 

și dumneavoastră, și atunci obligația pentru a obține aviz de la ISU este să avem două 

ieșiri. Problema este legată de o ieșire. Și anume de ceea ce ocupă Banca în momentul 

ăsta. S-a înțeles, s-a discutat. O să vă rog, sigur respectând opinia dumneavoastră de a 

proroga, să înțelegeți cam despre ce este vorba și cam de ce e nevoie să facem lucrul ăsta 

și vă mulțumesc. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Mulțumim, domnul primar.  

 A fost făcut un amendament de prorogare a acestui proiect de hotărâre.  

Supun votului dumneavoastră amendamentul: 

Cine este pentru?  - 24 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 24 de voturi ”pentru”, proiectul a fost prorogat. 

*** 

Trecem la punctul 18 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind prelungirea 

cu două luni a mandatului administratorilor provizorii numiți prin Hotărârea Consiliului 

Local al municipiului Ploiești nr. 511/22.12.2021, în cadrul Consiliului de administrație 

la Regia Autonomă de Servicii Publice Ploiești – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici.” 

* 

 Au revenit în sală domnii consilieri Aurelian Tudor și Vlad Frusina. 

* 

 Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 19 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

numărului maxim de posturi pentru aparatul de specialitate al primarului municipiului 

Ploieşti şi pentru instituţiile publice locale pentru anul 2022 conform prevederilor O.U.G. 

nr.63/2010, actualizată – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

 Dacă sunt discuții? Constat că nu.  

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 
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Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 20 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

numărului maxim de posturi, organigramei și statului de funcții ale Teatrului „Toma 

Caragiu” Ploieşti – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

 Dacă sunt discuții? Constat că nu.  

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 21 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Organigramei, Statului de Funcții și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 

Casei de Cultură “Ion Luca Caragiale” a Municipiului Ploieşti – inițiat de viceprimar 

Magdalena Trofin.” 

Dacă sunt discuții? Constat că nu. 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 22 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

statului de funcţii al Administraţiei Parcului Memorial ,,Constantin Stere” Ploieşti – 

inițiat de viceprimar Daniel Nicodim.” 

 Dacă sunt discuții? Constat că nu.  

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 23 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind 

transformarea gradului profesional pentru două funcții publice de execuție și trei posturi 

de natură contractuală din cadrul Administrației Serviciilor Sociale Comunitare Ploiești – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

 Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    
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Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 24 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre aprobarea 

transformării a şase posturi vacante din cadrul Spitalului de Pediatrie Ploieşti, instituţie 

sub autoritatea Consiliului Local Ploieşti – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 25 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea, de 

principiu, a modificării structurii organizatorice a Spitalului de Pediatrie Ploieşti, 

instituţie sub autoritatea Consiliului Local Ploieşti – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici.” 

 Dacă sunt discuții? 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 
Dacă-mi permiteți, domnul președinte. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  
  Vă rog, domnul primar! 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

 În numele doamnei director, își cere scuze că nu a participat, există o urgență 

medicală și cred că noi cu toții suntem de acord că acea urgență medicală e prioritate. E 

vorba de un copilaș de șase luni. Mi-a solicitat să transmit lucrul ăsta pentru că nu este o 

lipsă de respect față de dumneavoastră, domnii consilieri. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  
 Mulțumim foarte mult, domnul primar! Nu este nicio problemă. Mergem mai 

departe. 

Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 26 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare al Poliției Locale a municipiului Ploiești – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

 Dacă sunt discuții? 

 Poftiți, domnul Popa! 

 Dl Gheroghe Popa 

 Mulțumesc, domnul președinte! 

 Ieri, în cadrul Comisiei juridice, am analizat propunerile transmise de domnul 

director la acest proiect de hotărâre și ne-am clarificat întru totul. Am și emis un aviz 
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favorabil. Dar pentru informarea și clarificarea tuturor colegilor mei consilieri cu privire 

la faptul că acum o lună de zile am fost sesizați printr-o adresă de la un domn avocat cu 

privire la un fost angajat al Poliției Locale, aș dori să-l întreb pe domnul director de la 

Poliția Locală dacă modificările care sunt propuse în acest proiect de hotărâre au o 

influență asupra aspectelor sesizate în acea petiție care ne-a fost adresată? 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  
 Mulțumesc de întrebare. Poftiți, domnul director! 

 Dl Cătălin Albu – Poliția Locală Ploiești 

 Mulțumesc!  Sesizarea primită nu are nicio legătură cu modificarea organigramei.  

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  
 Acest proiect are și avizul de la Comisia 1, de buget, tot favorabil. 

 Dl Gheroghe Popa 

 Mulțumesc, domnul director. Asta voiam, să audă și colegii mei … 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  
 Răspunsul a fost înregistrat, domnul director. Vă mulțumim! 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Aș avea și eu o întrebare, domnul director. George Botez sunt. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  
 Poftiți, domnul George! 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 
 Există... știu că la toate modificările de genul ăsta ar fi nevoie de un aviz al 

A.N.F.P.-ului. Avem așa ceva? E nevoie? Avem? 

 Dl Cătălin Albu – Poliția Locală Ploiești 

 Nu este nevoie. Avem decât aviz de la Comisia Locală de ordine publică. Aviz de 

la A.N.F.P. nu mai este necesar. 

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 

  Nu. Nu mai este. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  

 Confirmă și doamna secretar că nu mai e nevoie de acel aviz. 

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 

 Nu, domnul consilier. Numai pentru funcțiile teritoriale, pentru deconcentrate. 

Pentru funcțiile din aparatul de specialitate și funcțiile din autoritatea locală nu mai este 

necesar avizul de la A.N.F.P. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Acum, că m-ați zăpăcit de tot, spuneți-mi, e nevoie la Poliția Locală? Să înțelegem. 

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 
 Nu. Nu este necesar avizul. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 
 Ok. Mulțumim! 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Dacă nu mai sunt întrebări, supun votului dumneavoastră proiectul:  

Cine este pentru?  - 19 voturi 

Cine este împotrivă?  -              
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Dacă se abține cineva?  -   7 voturi 

Cu 19 voturi ”pentru” și 7 ”abțineri” ale consilierilor Robert-Ionuț Vîscan, 

Cristian-Mihai Ganea, Bogdan Lupu, Anca Agapie, Alexandru Ștefan, Cristian-Ionel 

Ionescu și George-Sorin-Niculae Botez, proiectul a fost aprobat. 

*** 

Trecem la punctul 27 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind mutarea unor 

chiriași – inițiat de consilierii Iulian Bolocan, Nicoleta Ștefan, Anca-Adina Popa, 

Magdalena Trofin, Cristian–Mihai Ganea, Dragoș-Alexandru Măchițescu și Cristian-

Ionel Ionescu.” 

Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”,  proiectul a fost adoptat. 

*** 

 Punctul 28 a fost retras. 

*** 

Trecem la punctul 29 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind înscrierea în 

domeniul privat al municipiului Ploiești a imobilului teren situat în Ploiești, str. Cornățel, 

nr. 5, adiacent apartamentului 13 din blocul 60C, scara B, parter – inițiat de consilierii 

Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan.” 

Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 30 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind prelungirea 

termenului unor contracte încheiate pentru spațiile cu altă destinație decât aceea de 

locuință – inițiat de consilierii Gheorghe Popa, Horia-Nicolae Popovici, Bogdan Lupu, 

Costel Andreescu și Alexandru Ștefan.” 

Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 31 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind închirierea 

prin licitație publică a unor spații cu altă destinație decât aceea de locuință – cabinete 

medicale şi/sau desfășurarea unor activități conexe actului medical – inițiat de consilierii 

Valentin Marcu, Aurelian Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu, Alexandru Ștefan şi Robert-Ionuţ Vîscan.” 
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 Dacă sunt discuții?  

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 

 Avem de numit o comisie 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Da, avem comisie aici. Comisia de licitație. Avem și de contestații, după aceea. 

 Domnul Simionescu, poftiți! Propuneri. 

 Dl Radu-Alexandru Simionescu  
 Grupul P.N.L. propune pe doamna Popescu Simona, pe domnul Măchițescu 

Dragoș și pe doamna Ștefan Nicoleta. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Doamna viceprimar, aveți propuneri? Poftiți! 

 Dna Magdalena Trofin 

 Bună ziua, din partea grupului U.S.R. îl propun pe domnul Răzvan Enescu. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 P.S.D.-ul are propuneri? 

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 

 Domnul Botez întrebase ceva. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Domnul Botez? 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Câți sunt în comisie? 

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 

 Cinci. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Cinci. Avem patru până acum. Vreți să vă propun și pe dumneavoastră? 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Nu, mulțumesc. L-aș propune pe mai tânărul coleg, Vîscan. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  

 Da. Deci, Vîscan Robert.  

Mergem mai departe la Comisia de contestații. Avem nevoie de trei membri. 

 Prahova în Acțiune, aveți propuneri? 

 Dl Daniel Nicodim 

 Dacă-mi permiteți, domnul președinte! 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Imediat. Poftiți! 

 Dl Alexandru Ștefan 

 Da, aș vrea să-l propun pe domnul Ionescu Cristian. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Poftiți, domnul viceprimar! 

 Dl Daniel Nicodim 

 Aș vrea ca următoarele propuneri să fie făcute de colegul meu, de domnul 

Măchițescu. Mulțumesc! 
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Vă rog! 

 Dl Alexandru-Dragoș Măchițescu 

 Mulțumesc frumos, domnul viceprimar! 

 Prima mea propunere este domnul consilier Radu Simionescu… 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Nu. Stați puțin așa, că prima propunere este domnul Ionescu Cristian. Faceți 2 și 3. 

Domnul Radu Simionescu. Mai aveți? 

 Dl Alexandru-Dragoș Măchițescu 

 Și a treia, domnul Vlad Frusina. Mulțumesc frumos! 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Mai sunt și alte propuneri? 

 Dacă nu mai sunt, având în vedere că este vorba de persoane, supun aprobării 

dumneavoastră să votăm deschis persoanele: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 26 de voturi ”pentru”, toți consilierii au fost de acord să votăm deschis. 

* 

Supun aprobării persoanele care au fost nominalizate pentru ambele comisii: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 26 de voturi ”pentru”, toate persoanele care au fost propuse au fost aprobate.  

* 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul în întregime:  

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 32 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind alegerea 

președintelui de ședință – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

 Dl Daniel Nicodim 

Dacă îmi permiteți, domnul președinte. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Poftiți, domnul viceprimar! 

 Dl Daniel Nicodim 
 Pentru acuratețe și pentru…, câteodată celeritatea desfășurării ședințelor, 

propunerea grupului P.N.L. este în persoana domnului Gheorghe Sîrbu-Simion. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Mulțumesc!  Mai sunt și alte propuneri?  

 Având în vedere că este vorba de… 
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 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Domnul Sîrbu, stați un pic așa, normal că mai sunt. Și eu vă propun pe 

dumneavoastră, dar vreau să vă spun că vă mai trebuie un mandat ca să mă întreceți pe 

mine. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Am înțeles. Dacă nu mai sunt alte propuneri și fiind vorba de personae, vă supun 

aprobării dumneavoastră să votăm deschis acest proiect: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

 Cu 26 de voturi ”pentru”, a fost aprobat votul deschis. 

* 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul în întregime:  

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Intrăm în proiectele suplimentare. 

S1  ”Proiect de hotărâre privind modificarea art. 6 al Hotărârii nr. 415/05.11.2015 

a Consiliului Local al Municipiului Ploiești privind transmiterea imobilului situat în 

Ploiești, Piața Eroilor nr. 1A în administrarea Administrației Serviciilor Sociale 

Comunitare Ploieşti, cu modificările și completările ulterioare – inițiat de consilierii 

Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan.” 

Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la S2 ”Proiect de hotărâre privind modificarea art. 2 alin. 1 din Hotărârea 

nr.189/26.05.2021 a Consiliului Local al municipiului Ploiești privind modificarea 

anexelor la Contractele de administrare încheiate între Municipiul Ploiești și Casa de 

Cultură „I.L. Caragiale”, respectiv Spitalul de Pediatrie Ploiești – inițiat de consilierii 

Radu-Alexandru Simionescu, Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad 

Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan. 

Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    
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Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la S3 ”Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 5 la Hotărârea 

Consiliului Local al municipiului Ploieşti nr. 219/2010, cu modificările şi completările 

ulterioare – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad 

Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan.”

 Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la S4 ”Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.242/2000 privind însuşirea inventarului terenurilor şi clădirilor în care îşi desfăşoară 

activitatea unităţile de învăţământ preuniversitar, ce fac parte din domeniul public al 

municipiului Ploieşti referitor la includerea unor bunuri în domeniul public al 

Municipiului Ploieşti şi transmiterea acestora în administrarea Şcolii Gimnaziale ,, 

George Coşbuc” – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, 

Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și 

Alexandru Ștefan.” 

Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la S5 ”Proiect de hotărâre privind includerea unui imobil-teren în 

„Inventarul bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Ploiești” – inițiat de 

consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe 

Popa, Costel Andreescu, Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan.” 

Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

 Au părăsit sala domnul Enescu Răzvan și domnul Ganea Cristian. Rămânem în 

sală 19 consilieri.  

* 

 Mergem mai departe.  

S6 ”Proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei imobilului situat în str. 

Zefirului nr.15 în care a funcţionat Grădiniţa cu program normal nr. 7 din unitate de 

învăţământ în imobil cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă şi transmiterea acestuia în 
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concesiunea S.C. Servicii de Gospodărire Urbană Ploieşti S.R.L. – inițiat de consilierii 

Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu, Alexandru Ştefan și Robert-Ionuț Vîscan.” 

 Dacă sunt discuții?  

* 

 A părăsit sala și domnul Ionescu Cristian. Suntem 18 consilieri în sală. 

* 

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 

 Avem o eroare materială la articolul 3. A fost trecut Zefirului ”17” în loc de ”15”.  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 E o eroare? Da, vă rog. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Și o problemă din partea mea. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Poftiți, domnul consilier! 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 
 Am citit în raportul de specialitate și în fundamentare că este nevoie de acest 

imobil de a fi luat de S.G.U. pentru a crește performanțele astronomice. În ce constă 

această… ziceți, dezvoltare? Vor să angajeze? Vor să facă birouri? Vor să facă depozite? 

Ce vor să facă acolo? Că asta am înțeles, este normal, orice clădire este un plus în cadrul 

patrimoniului, dar ce vor să facă acolo? În ce constă oportunitatea? Să ne spună cineva. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Am înțeles, avem… 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

 Vă răspund eu, domnul Botez. 

 Este vorba de locații de amenajare sau, mă rog, locații care să fie locații suport 

pentru activitatea S.G.U.- ului din diverse zone. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Deci un fel de punct de lucru, dacă vreți să-i spunem așa… 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

 Forțat, dar un fel de punct de lucru. Este un fel de depozit de diverse materiale și 

mă rog, unde să se poată schimba lumea și să meargă mult mai rapid pe zona respectivă. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Bun, dar trebuie să fiți de acord cu mine că nu-i durea pixul sau imprimanta să mai 

scrie patru rânduri și să scrie în ce constă. 

 Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

 Puteți spune din nou? Îl rog pe domnul președinte să tacă puțin, pentru că nu v-am 

auzit deloc. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Am spus că este foarte bine, dar trebuie să fiți de acord cu mine, că nu-i durea 

mânuța să mai bată patru rânduri la mașină și să spună ce vor să facă acolo. 
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Dl primar Andrei-Liviu Volosevici  
 Da am înțeles, sau mă rog, sunt convins că se însușește autocritic, sau mă rog se 

însușește critica și așa se va întâmpla. Vă mulțumesc pentru înțelegere! 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Și eu.  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  
La articolul 3 înțeleg că trebuie îndreptată o eroare. Poftiți! 

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 
 În loc de 17 este 15 numărul imobilului. Este trecut cu roșu.  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  
 Nu este amendament, s-a îndreptat o eroare. 

* 

 Au revenit în sală domnii consilieri Răzvan Enescu și Cristian Ionescu. 

* 

 Dacă nu mai sunt alte discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul:  

Cine este pentru?  - 25 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

 Cu 25 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat.  

*** 

Trecem la S7 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea declanşării Procedurii de 

expropriere a imobilelor proprietate privată, situate pe amplasamentul lucrării de utilitate 

publică de interes local “Asigurarea mobilității traficului prin prelungirea legăturii rutiere 

și de transport public între Gara de Sud și Gara de Vest (strada Libertății), inclusiv lucrări 

de reabilitare a domeniului public al piețelor gărilor – Etapa II, Faza II – Tronson II” – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

 Dacă sunt discuții? Constat că nu.  

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 25 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

 Cu 25 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat.  

*** 

Trecem la S8 ”Proiect de hotărâre privind  rectificarea  bugetului  de cheltuieli, 

având ca sursă de finanţare bugetul local  al Centrului Creșă Ploieşti  pe anul 2022 – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Paul Palaș-Alexandru, 

Gheorghe Sîrbu Simion, Radu-Alexandru Simionescu, Mihai Tonsciuc și Anca Agapie.” 

 Dacă sunt discuții? Constat că nu.  

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 25 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 25 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 
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* 

 

 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Domnul președinte, dacă îmi permiteți să mă retrag din ședință, cred că nu mai 

sunt multe puncte importante. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  
 Mulțumim frumos, domnul consilier. 

 Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Vă salut pe toți, toate bune! 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Si noi vă salutăm pe dumneavoastră, toți. La revedere! 

 Dna Georgeta–Simona Popescu  
 Cu permisiunea dumneavoastră, domnul președinte și eu trebuie să mă retrag. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Drum bun! Să aveți grijă! 

 Dna Georgeta–Simona Popescu  
 Mulțumesc, foarte mult. O zi bună! La revedere tuturor! 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Sănătate! 

*** 

Trecem la S9 ”Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2022 al Filarmonicii “Paul Constantinescu” Ploieşti – inițiat de 

viceprimar Daniel Nicodim și de consilierii Paul Palaș-Alexandru, Gheorghe Sîrbu-

Simion, Radu-Alexandru Simionescu, Mihai Tonsciuc şi Anca Agapie.” 

 Aici am înțeles că este un amendament. Poftiți, domnul consilier! 

 Dl Radu-Alexandru Simionescu 

 Mulțumesc!  Pe lângă prima sponsorizare, între timp a mai venit o sponsorizare, 

ceea ce ne bucură. Și atunci, aș vrea să vedem proiectul. Deci, practic, amendamentul 

constă în faptul că a mai venit încă o sponsorizare și automat trebuie modificate anexa și 

proiectul. La linia 1, 17. Se vede.  

* 

 A părăsit sala domnul consilier Vlad Frusina. Suntem 19 consilieri în sală. 

* 

 Dl Radu-Alexandru Simionescu 
 La mai multe sponsorizări. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 
 Supun aprobării amendamentul făcut de domnul consilier Simionescu: 

Cine este pentru?  - 22 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

 Cu 22 de voturi ”pentru”, amendamentul a fost aprobat.  

* 
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 Supun aprobării dumneavoastră proiectul în întregime: 

Cine este pentru?  - 22 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

 Cu 22 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat.  

*** 

Domnul consilier Bogdan Lupu a părăsit sala. 

 * 

Trecem la S11 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru activităţile de 

curățenie căi publice și deszăpezire în municipiul Ploieşti atribuite ca urmare a procedurii 

de negociere fără publicare prealabilă a unui anunț de participare până la 31.12.2022 – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

 Dacă sunt discuții? Constat că nu.  

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 21 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Avem amendament. La Anexe avem trecute și tarifele. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Domnul director, veniți aici și spuneți ce amendamente... 

 Dl Vasile Ionescu – RASP 

 Sunt trei tarife care, eronat, au fost trecute cu 24,62 și este 24,61, respectiv un alt 

tarif pe stropit care era, dacă poate să-l dea... era 3 și ceva, dar este 4,13 și un alt tarif, cel 

de spălat. Atât. Eronat, au fost trecute greșit. 

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Deci, astea sunt tarifele care trebuiesc aprobate. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Astea sunt tarifele care trebuiesc aprobate, domnul Ionescu? 

 Dl Vasile Ionescu – RASP 

 Nu, nu, îmi cer mii de scuze. Ele sunt tarifele de la negociere care au fost stabilite 

aseară. Acestea sunt tarifele. Nu trebuie făcut niciun amendament. Nu înțeleg de ce s-a 

spus amendament, pentru că nu e nevoie. Ele au venit cu tarifele de la procedură.  

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Nu au fost comunicate cu tarife. 

 Dl Vasile Ionescu –RASP 

 Într-adevăr, dumneavoastră nu v-au fost comunicate, că știți bine, am terminat 

procedura aseară.  

Dna Mihaela-Lucia Constantin 

Corect. 

 Dl Vasile Ionescu –  RASP 

 Am transmis... dumneavostră aveți cunoștință de tarife exact la momentul actual... 
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Domnul director, întrebarea mea este simplă. La 12 fără 20, înainte de ședință, a 

avut loc Comisia 3. Păi de ce nu ne-ați spus și nouă, că făceam unul din consilieri acest 

amendament? Acum, o să îl rog pe domnul Mihai Tonsciuc să și-l asume dumnealui acest 

amendament că așa e normal, unul din comisie, da? 

Mulțumim frumos, domnul director! 

* 

A revenit în sală domnul consilier Vlad Frusina. 

* 

 Mergem mai departe. Supun aprobării dumneavoastră amendamentul făcut de 

domnul Mihai Tonsciuc: 

Cine este pentru?  - 22 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 22 de voturi ”pentru”, amendamentul a fost aprobat. 

* 

 Supun aprobării dumneavoastră proiectul în întregime:  

Cine este pentru?  - 22 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 22 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

 Intrăm pe proiecte cu PNRR-ul.  

S13 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Ploiești  în 

cadrul Planului național de redresare și reziliență în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNRR/2022/C5/B.2.2/1, componenta 5 — Valul renovării, 

axa 2 — Schema de granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădiri publice, 

operațiunea B.2: Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor „Renovare 

clădire – Școala Gimnazială George Coșbuc – corp C2” – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici.” 

* 

A revenit în sală domnul Bogdan Lupu. 

* 

 Dacă nu sunt discuții supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 23 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

*** 

Trecem la S14 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului 

Ploieşti în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul 

Local, Apelul de proiecte pentru lucrările de amenajarea a infrastructurii pentru biciclete 

la nivel local/metropolitan, PNRR/2022/C10/I.1/I.1.4 și a depunerii proiectului „Piste 
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pentru biciclete în zona de nord a municipiului Ploiești” de pe strada Cameliei și strada 

Rapsodiei, Ploieşti – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

 Dacă nu sunt discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 23 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

* 

 Dl Mihai Tonsciuc  

Dacă îmi permiteți un pic, o rugăminte. Am întrebat în comisie despre aceste piste 

de biciclete de ce nu avem o străpungere în nord-sud, mi s-a spus că există deja alte 

proiecte pe niște fonduri naționale sau europene care să creeze această infrastructură velo 

în Ploiești și rugămintea mea pentru departamentul care se ocupă cu fonduri europene, 

respectiv naționale… 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul Soare este aici? 

 Dl Mihai Tonsciuc  

…să ne facă o informare exact, care este calendarul cu aceste proiecte. Și în zona 

centrală, și în zona de Bulevard, și în zona de nord ca să știm exact, să putem urmări când 

și cum se va face infrastructura velo în Ploiești. 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul director, domnul consilier dorește să ne faceți o informare pentru tot 

consiliul, toți consilierii, cu stadiul fiecărui proiect. 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
Doriți o informare scrisă? O să vă transmit ulterior o informare. Cum v-am spus,  

în principiu, axa nord-sud este acoperită fie de acest … acest proiect nu intră, dar sunt 

alte proiecte, iar axa est-vest este în curs de elaborare strategia… 

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Domnul director, luați loc aici, vă rog, că poate colegii mei mai doresc să vă 

întrebe pe proiectele care urmează până la sfârșit. 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
V-aș propune să vă transmit, sunt multe detalii, să vi le transmit în scris ulterior, în 

cel mai scurt timp. 

*** 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Trecem la S15 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea participării municipiului 

Ploiești în cadrul proiectului „Înnoirea parcului de vehicule destinate transportului public 

prin achiziționarea de autobuze electrice și stații de încărcare”, a indicatorilor tehnico-

economici ai investiției, a cheltuielilor legate de proiect – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici.” 

Poftiți, explicați colegilor. Toate-s gratuite, spuneți-le. 
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Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Deci e vorba de achiziția a 22 de autobuze electrice, împreună cu stațiile de 

încărcare aferente, plus încă 45 de stații de încărcare pentru autoturisme electrice, toate 

incluse în același proiect finanțate din PNRR. Rata de finanțare, cota de finanțare este de 

sută la sută. Primăria nu va avea de asigurat decât cheltuielile neeligibile, adică 

alimentarea stațiilor cu curent. Stațiile propriu zise vor fi, sunt incluse în proiect. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Mulțumim, domnul director. Mai sunt întrebări? 

 Dl Bogdan Lupu 

 Eu aș vrea să știu dacă există astfel de proiecte depuse sau, mă rog, un plan pentru 

Halele Centrale și pentru sediul Poliției Locale. Adică clădirea Poliției Locale care este 

una istorică.  

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Ne referim la stații de încărcare sau…? 

 Dl Bogdan Lupu 

  Nu. Ne referim în general pe proiecte, pe PNRR sau alte proiecte pe fonduri 

europene. 

Mulțumesc frumos!  

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Deci, pentru Poliția Locală am strâns o parte din documente. Le avem, dar nu sunt 

pregătite pentru a fi depuse în această fază. 

 Dl Alexandru Ștefan 

 Îmi permiteți o mică… Dar în august, se va depune? 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Spre sfârșitul lunii august, începutul lunii septembrie este valul doi de depunere. 

Până atunci o să fim pregătiți cu documentele, sigur, că mai e de făcut doar o expertiză, 

dar, rămâne cu semnul întrebării dacă vor mai fi bani. Dacă nu, în toamnă se deschide 

POR-ul, care va asigura o altă axă de finațare. Alternative de finanțare.   

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Mulțumim, domnul director. Rămâneți aici. 

 Supun aprobării proiectul: 

 Dna Magdalena Trofin 

 Voiam să vă întreb, legat de stațiile de încărcare electrice, care vin la pachet cu 

achiziționarea autobuzelor electrice, utilizarea lor va fi gratuită de către cetățeni? 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Este un subiect pe care v-aș propune să-l discutăm separat. În legislația actuală nu 

este stabilit nicăieri cine plătește curentul. Este unul din subiectele care, am început să îl 

abordăm, îl gândim. Am căutat bază legală. Am întrebat și prin alte municipii, nimeni nu 

a putut să ne răspundă foarte clar. Deci, dacă este să vă spun astăzi, ar fi că nu avem bază 

legală pentru a oferi gratuit populației încărcarea.  

Mai mult de atât, în momentul în care am discutat la M.D.L.A.P., un consilier de 

acolo m-a întrebat: bun, dacă încărcăm mașinile electrice gratuit, pot să vin și eu cu bonul 

de motorină să mi-l decontați? Deci, problemele nu sunt așa de simple, trebuie dezbătut. 
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Poftiți, domnul Ștefan! 

Dl Alexandru Ștefan 

 Aveam o întrebare similară cu cea a doamnei viceprimar și având în vedere 

răspunsul pe care l-ați dat, vreau să vă fac o sugestie, să vă interesați de parcarea… 

pentru că suntem la mașini electrice, să vă interesați de parcarea de la Spitalul Militar din 

Brașov, care este un spital de stat și în care încărcarea se face gratuit. Deci, eu cred că ei 

au găsit o portiță legală de a o face gratuit. 

 Mulțumesc! 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
  Da. Mulțumesc mult, n-am știut. Este prima care o aud că este într-adevăr gratuită. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Dacă nu mai sunt discuții supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 23 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

*** 

Trecem la S16 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului 

Ploiești  în Planului național de redresare și reziliență în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNRR/2022/C5/B.2.2/1, componenta 5 — Valul renovării, 

axa 2 — Schema de granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădiri publice, 

operațiunea B.2: Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor „Renovare 

clădire – Colegiul Național Mihai Viteazul - Aripa Nord” – inițiat de primar Andrei-

Liviu Volosevici.” 

Dacă sunt discuții? Nu sunt. 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 23 de voturi ”pentru” proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la S17 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului 

Ploiești  în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul 

Local, Investiţia - I.4 – Elaborarea/actualizarea în format GIS a documentelor de 

amenajare a teritoriului și de planificare urbană, PNRR/2022/C10/I.4 și a depunerii 

proiectului „Transpunerea în format GIS a PUG-ului pentru Municipiul Ploieşti şi a 

Planului Urbanistic Zonal/PUZ” – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

Dacă sunt discuții? Constat că nu. 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul:  

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   
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Cu 23 de voturi ”pentru”, proiectul a fost aprobat. 

*** 

Trecem la S18 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului 

Ploieşti în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul 

local, Apelul de proiecte Asigurare a infrastructurii pentru transportul verde ITS/alte 

infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management local/urban), 

PNRR/2022/C10/I/1.2 și a depunerii proiectului „Montare sistem de supraveghere trafic 

în intersecții” – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

Să știți că pe domnul director îl am lângă mine aici. Dacă aveți întrebări, puneți 

acum. Constat că nu aveți.  

Supun aprobării dumneavoastră proiectul:  

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 23 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

Trecem la S19 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului 

Ploieşti în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul 

local, Apelul de proiecte Asigurare a infrastructurii pentru transportul verde ITS/alte 

infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management local/urban), 

PNRR/2022/C10/I/1.2 și a depunerii proiectului „INSTALARE PUNCTE DE ACCES 

PUBLIC ȘI GRATUIT LA INTERNET WIRELESS PE TERITORIUL MUNICIPIULUI 

PLOIEȘTI ȘI ACCES LA SERVICII DE CLOUD” – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici.” 

Dacă sunt discuții? Poftiți! 

Dl Mihai Tonsciuc 

 O singură întrebare la Acces Servicii Cloud. Înțeleg cum putem să dăm acces 

oamenilor la wireless gratuit, dar nu îmi dau seama exact ce servicii cloud le putem oferi. 

Sau serviciile de cloud sunt pentru primărie sau pentru instituții publice? 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Deci este vorba, automat … este calea de deschidere a unui proiect mai mare care 

va include inclusiv o aplicație dedicată pentru primăria municipiului Ploiești, aplicație 

care va fi în cloud. Iar acesta va fi, pentru a fi complet gratuit. Primul pas este internet 

gratuit pentru cetățeni, în zonele respective. 

Dl Mihai Tonsciuc 

Mulțumesc frumos! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Domnul director, vă mulțumim!  A fost ultimul proiect.  

 Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Mulțumesc și eu.  

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Poftiți! 
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 Dl Vlad Frusina 

 Dați un pic la articolul doi, vă rog. Am impresia că este o eroare materială. O sută 

de mii de euro, cred că sunt 4.922.700? 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Da, e o greșeală. În lei nu poate să fie 4 milioane. 

 Dl Vlad Frusina 
  49.227 da? 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Da. E un zero în plus. 

 Dl Vlad Frusina 
 Nu. Trebuie modificată. 

Dl Mario Daniel Soare – Director Direcția Relații Internaționale 
 Mulțumesc! E 100 de mii de euro. Leii trebuie corectați, nu euro. Euro e corect. 

100 de mii de euro.  

Deci, trebuie 492 de mii de lei. Așa. Corect. Mulțumesc! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

A fost modificat. Este corect acum. 

Supun la vot proiectul: 

Dl Paul Palaș-Alexandru  

 Îmi cer scuze, domnul președinte, dar a existat o perioadă de timp în care nu am 

auzit nimic despre ce este vorba. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Vă citesc proiectul: ”Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 

Municipiului Ploieşti în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 

10 – Fondul local, Apelul de proiecte Asigurare a infrastructurii pentru transportul verde 

ITS/alte infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management local/urban), 

PNRR/2022/C10/I/1.2 și a depunerii proiectului „INSTALARE PUNCTE DE ACCES 

PUBLIC ȘI GRATUIT LA INTERNET WIRELESS PE TERITORIUL MUNICIPIULUI 

PLOIEȘTI ȘI ACCES LA SERVICII DE CLOUD”. 

 Dl Paul Palaș-Alexandru  

 Este în regulă. Vă mulțumesc mult! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

Cu 23 de voturi ”pentru”, proiectul a fost adoptat. 

*** 

 S20 ”Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Ploiești nr. 406/26.11.2020 de numire a reprezentanților Consiliului Local 

al municipiului Ploiești în Adunarea Generală a Acționarilor de la S.C. Hale și Piețe S.A. 

Ploiești – inițiat de viceprimar Daniel Nicodim.” 

 Dacă sunt discuții? Trebuie să facem vreo completare?  
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 Dl Daniel Nicodim 

 Dacă îmi permiteți. 

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 

 Ia act de demisia domnului consilier Palaș. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Ia act de demisia domnului consilier Paul Palaș și se numește domnul…  

Domnul viceprimar, pe cine? 

 Dl Daniel Nicodim 

 Propunerea grupului P.N.L. este în persoana domnului Radu Simionescu. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Deci, Simionescu Radu.  

 Având în vedere faptul că este vorba de personae, o să supun aprobării 

dumneavoastră să votăm deschis:  

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

 Cu 23 de voturi ”pentru”, s-a aprobat votul deschis.  

* 

 Supun aprobării dumneavoastră persoanele: 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

 Cu 23 de voturi ”pentru”, au fost aprobate și persoanele. 

* 

 Supun aprobării dumneavoastră proiectul în întregimea lui: 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă?  -              

Dacă se abține cineva?  -   

 Cu 23 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

*** 

 Vă mulțumesc pentru participare! 

* 

 Dna Mihaela-Lucia Constantin 

 Vrea să vorbească domnul… 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Imediat. Veniți aici lângă mine. Vă rog să luați loc aici. Aveți la dispoziție trei 

minute. Prezentați Consiliului Local problemele dumneavoastră. 

 Dl Mihai Călătan 

 Bună ziua și Hristos a Înviat! 

 Mă numesc Călătan Mihai și m-am prezentat în fața dumneavoastră cu rugămintea 

de a fi ajutat să obțin o locuință în conformitate cu prevederile Legii 341. Sunt beneficiar 

al acestei legi și stau într-un bloc social cu dependințe comune. 18 ani de zile mi-am 

mâncat zilele acolo, din care 15 fără apă caldă. Deci, blocul este debranșat de la apă caldă 
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datorită celorlalți locuitori ai acelui bloc. Sunt și cu băiatul, care este bolnav. Nu mai  zic 

eu că, la 75 de ani, s-au adunat prea multe. Și, vă rog din tot sufletul, dați-mi o mână de 

ajutor, să obțin un apartament conform Legii 114. Deci, din blocurile de la Billa. Pentru 

că, ultimele apartamente care s-au dat, s-au dat pe cunoștință, pe sub mână. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Nu faceți asemenea aprecieri că n-aveți… 

 Dl Mihai Călătan 

 Am dovezile. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

  Nu știu dacă aveți dovezile… puneți-le aici în Consiliul Local. Eu voiam să-i rog 

pe cei de la ASSC să vă facă o anchetă socială și să vină cu o propunere să vă rezolve 

problema… 

 Dl Mihai Călătan 

 Eu vă arăt o grămadă de răspunsuri. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Dacă începeți cu dovezi că s-a dat peste mână... Nu s-a dat. Există o lege. Există 

probabil o listă, sunt oameni care… 

Dl Mihai Călătan 

Deci, nu avea dreptul la locuință că era…, stătea cu părinții și i s-a dat… 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Nu cred că cineva a luat locuință care nu avea dreptul. Nu cred.  

Deci, de la A.S.S.C., cine este aici? Veniți puțin mai aproape. Luați legătura cu 

dânsul. Vă rog să faceți o anchetă socială pe care să o prezentați Consiliului Local și în 

funcție de posibilitățile pe care le avem, să-i dăm răspunsul și să vedem ce putem 

rezolva. Da? Vă mulțumesc foarte mult! Aici, astea sunt dovezile?  

Dl Mihai Călătan 

Dovezi. Răspunsurile de la… 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Nu răspunsurile, dovezi. Dumneavoastră ați spus că s-au dat pe sub mână. 

Când faceți asemenea precizare, trebuie să aveți și… 

Dl Mihai Călătan 

Poziția 22 din… 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Dacă aveți dovezile respective, există organe care anchetează, vă rog să vă adresați 

lor și ei hotărăsc dacă s-a întâmplat așa ceva. Eu unul sunt convins că nu s-a întâmplat. 

Dl Iulian Bolocan 

 Domnul președinte? 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Poftiți, domnul consilier.  

Dl Iulian Bolocan 

 Îl așteptăm pe dumnealui cu absolut tot ce are pregătit. Eu sunt președintele 

comisiei. Îl asigur că nu au fost persoane care nu erau pe listă, aprobate, și care aveau 

probleme. Ori au fost familii evacuate din casele naționalizate. Deci nu există situații de 
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genul semnalate de dânsul. Îl așteptăm totuși cu documentele să analizăm și să facem 

acea anchetă socială.  

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Mulțumesc frumos, domnul consilier.  Împreună cu A.S.S.C. o să facă o anchetă 

socială să putem rezolva problema. 

Dl Mihai Călătan  
Este răspunsul pe care l-am primit… 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Până la un moment dat ați vorbit foarte frumos, apreciez, dar când ați început să 

spuneți că s-au dat apartamente pe sub mână, sincer vă spun, că nu pot să cred. Dar asta e 

o altă problemă.  

* 

 Stimați colegi, declar ședința închisă. 

 Vă mulțumesc de participare. Week-end plăcut! 

 

*** 

 

Epuizându-se problemele de la ordinea de zi, ședința a luat sfârșit, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal într-un singur exemplar. 
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